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hebben om hier niet te zijn. ministre arrive en retard au

Parlement, il doit y avoir une

raison officielle.

De voorzitter: Ik zal het hem vragen. Ik weet het niet, want ik zie het niet op de nota staan.

03.08 Gerolf Annemans (Vlaams Belang): Ik ben eens benieuwd.

De voorzitter: Ik zal het hem zo dadelijk vragen.

04 Vraag van mevrouw Greta D'hondt aan de minister van Werk over "de inspectiediensten"

(nr. P1318)

04 Question de Mme Greta D'hondt au ministre de l'Emploi sur "les services d'inspection" (n° P1318)

04.01  Greta D'hondt (CD&V): Mijnheer de minister, mijn vraag

bestaat uit twee delen.

Ten eerste, er is de oprichting van een nieuwe superinspectiedienst,

een supersocialefraudebrigade, een eis van de VLD die wordt

ingewilligd. Geen sprake van, zeiden de socialistische ministers, uzelf

en uw collega Demotte: er is alleen sprake van een betere

samenwerking, een betere afstemming, een betere coördinatie van de 

controles door de bestaande inspectiediensten, en van een betere

bestaffing van het bestaande Federale Coördinatiecomité.

Vandaar mijn eerste vraag, mijnheer de minister. Ik zou vandaag

graag van u in alle duidelijkheid vernemen wat er nu beslist is: de

blauwe show- en benoemingsfabriek van de

supersocialefraudebrigade, of de realistische en zinvolle betere

samenwerking tussen de inspectiediensten met uiteraard een

correcte invulling van de staf van het coördinatiecomité?

Ten tweede, ik wil u inzake die inspectie de volgende vraag stellen,

mijnheer de minister, aansluitend op een vraag die ik u gesteld heb in 

de commissie op 9 maart, over de beloofde aanwervingen in de

inspectiediensten. U gaf mij toen als antwoord – ik resumeer het, en

ik probeer de samenvatting correct te houden: – “Mevrouw D’hondt,

die 14 plaatsen zijn ingevuld, behalve een paar moeilijke gevallen

waarvoor wij geen dokters, enzovoort, gevonden hebben, maar die 14 

plaatsen zijn ingevuld.”

Mijnheer de minister, ik heb u toen – dat staat ook in het verslag –

bedankt. Ik heb uw antwoord voorgelegd aan de diensten en ik heb

gezegd: voilà. Zij zetten echter – ik moet het eerlijk zeggen – een

grote domper op mijn vreugde, zeggende dat ik mij weer iets heb

laten wijsmaken.

Dan begint de berekening, mijnheer de minister. Die berekening leert

ons dat in plaats van de invulling van de op de Ministerraden van

Raversijde en Gembloux beloofde staf – ik neem er mijn cijfers bij –

er op dit ogenblik 16 full time inspecteurs minder zijn dan in 2004.

Bovendien beschikt de FOD WASO niet over de middelen om het

vertrek op te vangen van de 11 medewerkers van de Inspectie die in

2006 met pensioen gaan.

Laten wij de rekening maken, mijnheer de minister. U weet: als het

goed is, ben ik niet gegeneerd te zeggen dat het goed is, maar ik wil

wel correcte antwoorden. Als ik mijn rekening maak, zie ik dat in

04.01  Greta D'hondt (CD&V): Le

VLD affirme qu’on a accédé à sa

demande de création d’un

nouveau service d’inspection en

vue de combattre la fraude

sociale. Les ministres socialistes

Vanvelthoven et Demotte

démentent cette information et

indiquent qu’on veillera simple-

ment à meilleure coordination des

contrôles par les services

d’inspection existants et à une

optimisation des effectifs du

comité de coordination. Quelle est

la version exacte?

En réponse à une question que je

lui ai posée le 7 mars 2006 à

propos des recrutements promis

pour les services d’inspection, le

ministre a indiqué qu’il avait en

grande partie été pourvu aux

quatorze vacances. Lorsque j’ai

contacté les services, ils m’ont

toutefois signalé qu’ils comptaient

actuellement seize inspecteurs

(équivalents temps plein) de moins 

qu’en 2004. En outre, le SPF

Emploi, Travail et Concertation

sociale ne dispose pas de

suffisamment de moyens pour

remplacer onze collaborateurs qui

partent à la retraite en 2006. Au

total, il manquera donc 41

équivalents temps plein. Une fois

encore, qui dit la vérité?
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plaats van 14 bijkomende inspecteurs tegenover 2003, er 16 minder

zijn, en er gaan er 11 met pensioen, waarvoor geen middelen zijn om 

ze te vervangen. Dat betekent 41 fulltime-equivalenten minder! 

Mijnheer de minister, in plaats van te zeveren – excuseer mij de

uitdrukking – over een nieuwe socialefraudebrigade en een nieuwe

grote dienst, die toch alleen maar voor benoemingen moet dienen,

zorg alstublieft dat de Sociale Inspectie de mankrachten heeft die de

regering haar al drie jaar toezegt!

De voorzitter: Mevrouw D'hondt trekt het woord "zeveren" terug.

04.02  Greta D'hondt (CD&V): Speeksel ten overvloede.

De voorzitter: Speeksel ten overvloede. Dat vindt men hier in grote hoeveelheden.

04.03 Minister Peter Vanvelthoven: Mijnheer de voorzitter, ik had

hetzelfde woord willen gebruiken voor de interventie van mevrouw

D'hondt, maar ik zal het dan ook maar niet doen. Ik denk dat mevrouw 

D'hondt zich inderdaad iets heeft laten wijsmaken, niet door mij, maar 

door de mensen die haar geïnformeerd hebben.

Ik heb hier inderdaad het verslag bij van 7 maart, toen wij daarover in 

commissie van gedachten gewisseld hebben. Als ik mijn antwoord

lees, denk ik dat ik u heel correct heb geïnformeerd. Ik zal enkele

passages citeren. Wat de inspectie Toezicht op het Welzijn betreft,

zeg ik: "Daarnaast zijn er veertien personeelsleden bijgekomen op de 

inspectie Toezicht op het Welzijn op het Werk." Ik specificeer dat nog 

en vervolg: "Deze aanwervingen werden ook daadwerkelijk

gerealiseerd, met uitzondering van deze bij de inspectie Toezicht op

het Welzijn op het Werk." Ik geef er dan nog een uitgebreid relaas

van waarom we welbepaalde functies niet kunnen invullen. Als we de

vergelijking maken, in 2004 waren er 194 mensen in dienst bij de

inspectie Toezicht op het Welzijn en vandaag zijn er dat 6 minder,

maar geen 16 minder, zoals u zegt. Jammer genoeg hebben we die

plaatsen niet kunnen invullen, niet vanwege een gebrek aan middelen 

– de nodige middelen om de nodige vervangingen te doen, zijn

aanwezig binnen de FOD – maar wel, zoals ik al aangaf in de

commissie, vanwege het feit dat we daarvoor gemotiveerd en

bekwaam personeel wensen te hebben. Op dit ogenblik is het niet

gemakkelijk om artsen en ingenieurs voor die functies aan te werven.

We zijn dus met die aanwervingen bezig. Wanneer u zegt dat ik aan

het zeveren ben, dan moet ik dat toch bestrijden. Ik denk dat ik open

kaart heb gespeeld ten aanzien van u. Jammer genoeg moeten we bij 

deze inspectie nog een aantal functies invullen, maar we zijn daarmee 

bezig.

De tweede vraag betreft de coördinatie van de sociale

inspectiediensten. Ik wil daar heel duidelijk over zijn. Er komt

inderdaad geen superinspectiedienst bij. Er is beslist binnen de

regering dat we het Federaal Coördinatiecomité dat vandaag al

bestaat, gaan omvormen en efficiënter maken. Er komt een

mandaathouder die onder rechtstreeks toezicht staat van de minister

van Werk en de minister van Sociale Zaken. De dienst zal nu eindelijk 

eigen personeel krijgen. U weet dat er in het verleden gedetacheerde 

personeelsleden waren van de vier inspectiediensten. Nu komen er

minstens twintig mensen eigen personeel. Men zal daar veel beter

04.03  Peter Vanvelthoven,

ministre: J’ai correctement informé 

Mme D’hondt le 7 mars 2006. Le

service d’inspection Contrôle du

bien-être au travail a bénéficié de

14 nouveaux recrutements qui ont

tous été réalisés, à l’exception de

certaines fonctions. Par rapport à

2004, l’inspection compte six

collaborateurs de moins, non par

manque de moyens mais à cause

d’une pénurie de médecins et

d’ingénieurs motivés et

compétents.

Nous n’allons pas créer un super

service d’inspection. Cependant, le 

Comité fédéral de coordination

sera transformé et deviendra plus

performant. Un mandataire

directement placé sous la

surveillance des ministres de

l’Emploi et des Affaires sociales

viendra rejoindre le comité. Le

service disposera de son propre

personnel ainsi que d’un bureau

pour la gestion journalière. Le

comité doit rendre pour le 30 avril

2006 un rapport sur l’approche

prioritaire de la fraude sociale à

grande échelle. Des actions

ciblées seront élaborées sur la

base de cette liste de priorités. Le

Comité fédéral de coordination

verra ainsi son efficacité accrue.

De plus, cette évolution permettra

une meilleure collaboration entre

les services d’inspection.
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kunnen werken. Er komt een dagelijks bestuur. Wie zit daarin? In

eerste instantie natuurlijk de mandaathouder, daarnaast de

leidinggevende ambtenaren van de vier inspectiediensten en dan nog 

iemand die afgevaardigd wordt vanuit de advocaten-generaal. Dat zijn 

allemaal mensen die vervolgens tegen 30 april aan de regering een

rapport moeten uitbrengen wat betreft prioriteiten inzake de aanpak

van de grote fiscale fraude. Op basis van dat prioriteitenplan zal er

ook een heel concreet actieplan worden uitgewerkt, dat heel

nauwgezet – bijna dagelijks – zal opgevolgd worden om de sociale

fraude veel beter te kunnen aanpakken.

Het doel van de hervorming van het Federaal Coördinatiecomité is

meer slagkracht te geven aan het Federaal Coördinatiecomité, een

betere samenwerking tussen de inspectiediensten mogelijk te maken

en dus met heel gerichte acties ook laten zien dat het ons echt

menens is.

04.04  Greta D'hondt (CD&V): Mijnheer de voorzitter, mijnheer de

minister, het woord dat ik niet meer zou gebruiken, was niet voor u

bedoeld, maar wel voor degene die pleitte voor een

supersocialefraudebrigade.

Ten tweede, ik noteer uit uw antwoord zeer duidelijk dat er geld is om 

het kader van de inspectiediensten in te vullen zoals vastgelegd.

Ten derde, ik geef een voorbeeld om aan te tonen dat er in de huidige 

sociale inspectiediensten heel hard wordt gewerkt. Geeft men hen de

kans, alsook de bestaffing en de middelen om hun personeel goed te 

bezoldigen en te behouden, dan kan dit. U hoeft maar te kijken naar

de cijfers van de RVA, van vorig jaar. Er was 10 miljoen beschikbaar

door gewoonweg de link te maken tussen de Dimona-aangiften en de 

gegevensbank van de RVA. Voor 2006 wordt er in 15 miljoen

voorzien. Omgerekend in Belgische frank is dat meer dan een half

miljard. Dat is heel veel geld, zoals we vanochtend hebben gehoord.

U hebt dus geen supersocialefraudebrigade nodig om dit te doen.

Tot slot, ik verwijs naar het antwoord dat u mij in de commissie hebt

gegeven en dat ik voor alle correctheid in mijn vraag vandaag aan u

heb overgenomen. Ik heb het hier niet voorgelezen, maar ik zal er in

commissie op terugkomen. Ik meen mij niets te hebben laten

wijsmaken en ik heb mij niet misrekend. Ik beschik over de

rekeningen en over de cijfers, maar ik zal de plenaire vergadering

daarmee echter niet ophouden.

Ik noteer dat er middelen zijn om de inspectie volledig te bestaffen en 

wij zullen in de commissie terugkomen met de cijfers over hoe de

inspectie vandaag is bestaft.

Dit is geen blauw verhaal, maar een verhaal ten goede van de

inspectie, en dat verheugt mij.

04.04  Greta D'hondt (CD&V): Je

retiens que l’argent nécessaire

pour compléter le cadre des

services d’inspection est

disponible.

Les services d’inspection sociale

actuels pourraient encore

améliorer leurs bonnes prestations 

si nous disposions d’assez de

moyens pour nous doter d’un

personnel en nombre suffisant et

bien payé. En comparant la

banque de données de l’ONEM et

les déclarations DIMONA, nous

avons pu, en 2005, récupérer 10

millions d’euros. Et ce montant

passera à 15 millions d’euros en

2006. Il n’est donc pas nécessaire

de créer un nouveau super-service

d’inspection.

Je ne pense pas que je me suis

trompée en ce qui concerne les

effectifs des services d’inspection.

J’y reviendrai en commission.

L'incident est clos.

Het incident is gesloten.

05 Question de M. David Lavaux à la ministre des Classes moyennes et de l'Agriculture sur

"l'ouverture des magasins le dimanche" (n° P1319)

05 Vraag van de heer David Lavaux aan de minister van Middenstand en Landbouw over "de

zondagsopening" (nr. P1319)


